
Bestyrelsesmøde d. 27/6-18 
 
Tilstede: Gitte O, Gitte A, Tom og Marianne J (referent) 
 
Spørgetid: En gruppe beboere er forbi for at snakke om målene ved bålpladsen, der opstår 
farlige situationer når bolden ryger ned på vejen. Vi prøver at flytte målene om på græsset 
på den anden side af gård 1. 
Der blev også spurgt ind til ujævne fliser i området, de værste steder vil blive udbedret og 
der bliver sat penge af til fremtidige reparationer. 
En beboer kommer og forespørger om en forespørgsel der er et år gammel i forhold til høje 
træer der skygger som han gerne vil have fældet. Vi prøver at kigge på det og inddrager 
Peter inspektør. 
Nytilflyttet beboer kommer forbi for at høre om hvad der rører sig. 
 

1. Valg af ordstyrer: Tom 
2. Godkendelse af dagsorden: Godkendt. 
3. Godkendelse af referatet: Godkendt. 
4. Grøn plan: Intet nyt. 
5. Overvågning af affaldsø: Vi kan ikke få tilladelse til at opsætte overvågning af 

affaldsøen. Vores bebyggelse er (heldigvis) ikke på ghetto listen, derfor er der ikke 
mulighed for at politiet vil give tilladelse til overvågning. 

6. Sct. Hans: Kun to beboere meldte sig til at hjælpe med Sct. Hans og det var ikke nok, 
derudover var der afbrændingsforbud, så selve bålet var ikke muligt. Vi satser på at 
der er flere der vil hjælpe næste år, så vi igen kan afholde Sct. Hans i Vejlby Vænge. 

7. Afdelingsmøde: Vi har brug for, at der er en fra kontoret der er referent til 
afdelingsmødet. Da det er et beslutningsreferat har vi brug for at forslagene 
vedhæftes som bilag. Vi lægger hovedet i blød henover sommeren i forhold til 
årsberetningen. 

8. Indkomne forslag: Ingen indkomne forslag. 
9. Evt:  


